
Referat årsmøte 2008 

Referat fra årsmøtet i Marinevold Velforening 14. april 2008. 

1. Valg av dirigent og referent. 

Dirigent: Kjetil Nyseth 

Referent: Hege Kummerne 

- Kommentar til årsmøteinnkallingen: Vanskelig å lese pga liten skrift. 

- En beboer i velforeningen er falt fra i 2007 (Eldbjørg Aune), dette ble markert med 1 

minutt stillhet. 

2. Årsberetning. 

Kjetil gikk gjennom årsberetningen – (se årsberetning i skriftlig innkallelse til årsmøte). 

Kommentarer til årsberetningen: 

- Sissel Melbye har tidligere også vært velforeningens kontaktperson. 

- Gunnar Stavnes har vært i kontakt med Canal Digital og det vil skje en 

utbedring/oppgradering av vårt område medio juli. Canal Digital vil også komme med 

tilbud om salg av kableTV + Internett til velforeninga. Om dette kan være av interesse vil 

blir en sak for det nye styret. 

3. Regnskap for 2007 og revisors beretning. 

Regnskapet ble gjennomgått og viser et resultat på + 20 859,- for 2007. 

Kommentar til regnskapet: 

- Plenklipping og brøyting utført av Helge Guttormsen for 2004-05-06 ble belastet i 2007. 

Det ble budsjettert for dette i 2004-05-06 men velforeningen mottok ingen faktura fra 

Helge før i 2007.Regnskapet godkjent! 

4. Innkomne forslag. 

Ingen innkomne forslag. 

5. Budsjettforslag og fastsetting av medlemskontigent. 

Budsjettforslag for 2008 – (se budsjettforslag i skriftlig innkallelse til årsmøte). 

Forslag/kommentarer til budsjettet 2008: 

- Forslag om å sette ned kontigenten fra 1000,- til 800.- kr. 

5 stemmer for og 14 stemmer mot, dermed vedtatt medlemskontigent på kr 1000,- pr år. 

- Forslag om at hele kontingenten skal betales under ett, at den ikke kan deles i 2 deler. 

3 stemmer for og 16 stemmer mot, dermed vedtatt å fortsatt ha muligheten til 2 

innbetalinger for den som måtte ønske det. 

- Forslag/innspill om at deler av vedlikeholdsbudsjettet til huset skal gå til forbedring av 

lekeapparatene som er plassert på utsiden av huset. Dersom det blir penger til gode etter 

oppussing av huset kan disse midlene disponeres til lekeapparatene (må avgjøres av det 

nye styret). 

- Kommentar om at kostnaden til velforeningens internettside ikke er tatt med i budsjettet. 

Vedtatt at dette belastes under posten kontorrekvisita, da kostnaden for internettsiden vil 

ligge på ca 200-300 kr pr år.Budsjettforslag 2008 godkjent! 

6. Valg 

Styrets formann Kjetil Nyseth ønsker ikke gjenvalg. 



Ny formann:     

    Marius Thoresen, Abelsgt 6 

Styret: 

    Per Einar Iversen, MdG gt 29 

    Mary Arnesen, MdG gt19 

    Ole Kristian Hess-Erga (ikke på valg), MdG gt 33b 

    Hege Kummernes (ikke på valg), HH gt 31a 

Vara: 

    Stig Stranda, Abelsgt 16b 

    Geir Ove Strand, MdG gt 11b 

Revisorer:        

    Bente Hokstad 

    Anna Hegglund 

Valgkomitè:    

    Kjetil Nyseth 

    Gunnar Stavnes 

7. Eventuelt 

- Det er kommet inn ønske fra beboer om at en container settes nederst i Harald 

Hardrådesgt – mot Teknobyen. 

5 stemmer for og 13 stemmer mot, vedtatt at begge containerne settes i Midtgata som før. 

Dato for containere blir 6. – 9. Mai. 

Styret ønsker at man «pakker» det som skal kastes godt sammen, slik at så mange som 

mulig får plass til avfallet i containerne. 

- Lekeapparatene som står utenfor huset må sees over og evt vedlikeholdes. De som er 

defekte må fjernes (rushebane og sementrør). Det er også ønske om at det fylles mer sand 

under huske-stativet.(Må avgjøres av det nye styret). 

- Kontakte kommunen for å få satt opp et ekstra innkjøring forbudt skilt / mer synlig skilt 

ved enden av Harald Hardrådes gt. – mot Teknobyen . (sak for det nye styret). 

 


